
Loenen, 7 januari 2022 
 
Betreft:  standpunt PvdA Stichtse Vecht betreffende onderhouds- 
  en vervangingskosten voetbalvelden 2022 - 2026 
 
Geachte besturen van de negen voetbalverenigingen Stichtse Vecht, 
 
Na diverse klemmende oproepen van uw kant, met als hoogtepunt uw petitie 
die massaal is ondertekend, is in de raadsvergadering van dinsdag 21 december 
jl. het agendapunt ‘harmonisatie investeringen buitensport’ van de agenda 
afgevoerd. Wij feliciteren u met deze succesvolle inspraak.  
 
Het besluit, het betreffende agendapunt af te voeren, maakt het vanaf nu 
mogelijk integraal de harmonisatie en de verdeelsleutel tussen gemeente en 
sportverenigingen voor wat betreft onderhoud en vervanging van velden te 
regelen.  
 
Voor de PvdA Stichtse Vecht zal deze integrale regeling een belangrijk 
aandachtspunt zijn bij de komende collegeonderhandelingen over een nieuw 
collegewerkprogramma. Als wij bij dat nieuwe collegewerkprogramma voor de 
periode 2022-2026 worden betrokken, zullen wij dat doen met de volgende 
uitgangspunten uit ons  verkiezingsprogramma. 
 
In ons verkiezingsprogramma ‘Het kan beter’ schrijven wij onder de kop 
‘Recreatie, Sport en Cultuur: Het kan leuker’ over voetbalverenigingen: 
 

1. ‘Voetbal is als sport zeer in trek, maar krijgt de financiën voor het 
onderhoud van de voetbalvelden niet altijd rond. In dat geval moeten ze 
wat ons betreft bij de gemeente kunnen aankloppen.’ 

En: 
 

2. ‘Voetbalclubs vormen een laagdrempelige sportvoorziening waarvoor we 
een extra stap willen zetten door als dat nodig is een groter deel van de 
onderhouds- en vervangingskosten van de voetbalvelden door de 
gemeente te laten dragen.’ 

 
Vanuit deze uitgangspunten willen wij de collegeonderhandelingen ingaan als 
wij daarbij worden betrokken. 
 



Omdat wij vinden dat we op dit moment onvoldoende inzicht  hebben in de 
consequenties van een vervanging van de eenderde regeling door bijvoorbeeld 
een tweederde regeling, hebben wij onlangs een aantal zogenaamde artikel 41-
vragen (beleidsvragen) aan het college van B&W gesteld. Dat is u bekend, want 
u vermeldde ze als bijlage bij de door u opgestelde en succesvolle petitie. Die 
petitie heeft een belangrijke rol gespeeld, toen wij ons voorbereidden op de 
raadsvergadering van 21 december. 
 
Met de antwoorden op de door ons gestelde vragen verwachten we in de 
nabije toekomst een verantwoord standpunt te kunnen innemen rondom de 
gemeentelijke bijdragen betreffende onderhoud en vervanging van 
voetbalvelden. Een standpunt dat recht doet aan de grote sociaal-
maatschappelijke betekenis van voetbalverenigingen in onze kernen en ook 
oog heeft voor de mogelijkheden en onmogelijkheden van onze gemeentelijke 
financiën. 
 
Wij zouden het op prijs stellen als u de inhoud van deze brief deelt met de 
leden van uw vereniging. Wij komen daarnaast graag bij u langs om met u te 
spreken over de nieuwe situatie die is ontstaan en die de door u gewenste 
integrale aanpak mogelijk maakt.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Lukas Burgering    lijsttrekker PvdA SV 
Sophia Jeddaoui  woordvoerder sport PvdA SV 
Joseph Toonen  fractievoorzitter PvdA SV 
 
 


